

「魏唐三昧——蘇文擢教授法書展」開幕典禮 20/4/2007

Opening Ceremony of the exhibition titled "The Brush Dances and the Ink Sings: the Calligraphy of Professor So Man-jock (1921-1997)"



主禮嘉賓 (左起) 鳴社社長蘇文玖先生、學海書樓主席賴恬昌先生、蘇文擢教授夫人蘇楊淑明女士、聯合書院院長馮國培教授、大學圖書館館長施達理博士及文物館館長林業強教授主持剪綵儀式。

The officiating guests (from left) Mr So Man-kow, President of Ming Society, Mr T C Lai, Chairman of Hok Hoi Library, Mrs So Man-jock, Professor Fung Kwok Pui, Head of United College, Dr Colin Storey, University Librarian of University Library System and Professor Peter Lam, Director of Art Museum, conducting the ribbon cutting ceremony.

鳴社社長蘇文玖先生致送紀念品予合辦單位香港中文大學聯合書院馮國培教授。
Professor Fung Kwok Pui receiving souvenir from Mr So Man-kow, President of Ming Society.



多位來賓光臨開幕禮及欣賞近百幅蘇文擢教授的書法。

Guests attending the opening ceremony and appreciating Professor So Man-jock's calligraphy at the exhibition.

蘇文擢教授詩詞朗誦會 21/4/2007

Recitations from Professor So Man-jock (1921-1997): His Shi and Ci Poetry



多位傑出書院校友參與朗誦表演，圖為聯合書院校董暨聯合書院校友殷巧兒女士於朗誦會中朗讀蘇文擢教授作品「金縷曲」。
Several successful College alumni participated in the recitations. Ms Yan H Y Lina, Trustee and alumna of United College, giving a recitation of Professor So Man-jock's Ci.



院長馮國培教授致歡迎辭。
Welcome address by Professor Fung Kwok Pui, College Head.



超過三百名嘉賓出席朗誦會，場面熱鬧。
Over 300 guests attended this event.

表演嘉賓與來賓合照。
A group photo posed by performers and guests.

